
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. april 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BM

Regeringen har oplyst, at sundhedsreformen vil betyde et markant løft af psykiatrien. I

satspuljen, forskellige finanslovsaftaler og de løbende økonomiaftaler med regionerne er

der afsat midler, der er bundet til målrettede projekter i psykiatrien i form af ændringer af

eksisterende sengepladser, projekter i børne- og ungdomspsykiatrien og lignende. Hvor-

dan vil regeringen i forlængelse heraf sikre, at sundhedsreformen kommer til at betyde et

markant løft af psykiatrien med de relativt få ekstra nye midler, der afsættes til området,

når resten allerede er lovet væk til konkrete indsatser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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